

《高考英语真题作文范文：一封邀请信》

作文题目：

假如你是育才中学学生会主席李华。你校将举办一次英语演讲比赛(speechcontest)，希望附近某大学

的外籍教师Smith女士来做评委。请参照以下比赛通知给她写一封信。

英语演讲比赛

主题：人与自然

时间：6月15日下午2：00—5：00

地点：501教室

参赛选手：10名学生

欢迎大家光临

注意：词数100左右。





写作提纲：

1、开头

自我介绍及写信目的：介绍自己是育才中学学生会主席李华，邀请史密斯女士担任英语演讲比赛评委。

2、比赛基本信息

主题：人与自然

时间：6月15日下午2:00-5:00

地点：501教室

参赛选手：10名学生

3、邀请理由

史密斯女士的专业知识和经验对比赛的重要性;史密斯女士的参与对学生的鼓舞作用

4、期待回复

表达期待史密斯女士出席比赛的愿望;请求史密斯女士尽快确认是否能够出席

5、结束语

礼貌的结束语，表示感谢。

范文：

Dear Ms. Smith,

I am Li Hua, the Chairman of the Student Union from Yucai Middle School. I am writing to invite you to serve as a judge at our upcoming English speech contest.

The theme of the contest is "Man and Nature," which aims to encourage our students to reflect on the relationship between humanity and the natural world. It will be held on June 15th, from 2:00 pm to 5:00 pm, in our classroom 501. Ten students from our school will participate in the competition, each delivering a speech on the given topic.

We believe that your expertise and experience as a foreign teacher would greatly enrich the judging process and provide valuable feedback to our students. Your presence would also be a great encouragement to them.

We sincerely welcome you to join us on this special day and look forward to your participation. If you are able to attend, please let us know as soon as possible. Thank you for considering our invitation.

Best regards,

Li Hua

译文：

亲爱的史密斯女士：

我是育才中学学生会主席李华。我写这封信是为了邀请您来担任我们即将举行的英语演讲比赛的评委。

这次比赛的主题是“人与自然”，旨在鼓励我们的学生思考人类与自然世界的关系。比赛将于6月15日下午2点到5点在我们的501教室举行。我校将有十名学生参加比赛，他们将就这一主题发表演讲。

我们相信，作为外籍教师的您，您的专业知识和经验将为评审过程增添丰富的内容，并为我们的学生提供宝贵的反馈。您的到来也将对他们产生巨大的鼓舞。

我们真诚地欢迎您在这个特殊的日子加入我们，并期待您的参与。如果您能够出席，请尽快告知我们。感谢您考虑我们的邀请。

此致

敬礼！

李华

